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Kære Klima og Energiudvalg og politikere

Solcellelovning er nu gået for vidt og der kræves omgående politisk reaktion, ifm. tilmeldinger og aftaler under 
overgangsordningen L900.

Man kan dags dato stadig ikke tilslutte anlæg på reelle vilkår, vi har de seneste uger makuleret købsaftaler på taganlæg 
for over 100 mio. kr, disse kunne ikke realiseres da lovgivningen ikke er på plads og levering og opsætning nu ikke vil 
kunne lade sig gøre inde nytår. Kunderne kunne i
tidspunkt kræver det. Definitionen på fællesanlæg, som stadig ikke er udgivet, er nødvendig for overhovedet at kunne 
tilslutte under den. Definitionen kan på ingen måde nå at blive vedtag
vedtages, og vi har pt. kun 5 uger til nytår.

Jeg har bedt ministeren om at reagere (se vedhæftning) men jeg tvivler på en reaktion. Jeg vil derfor bede Klima og 
Energiudvalget om et svar fra ministeren i
overfor håndteringen af loven fra ministerens og klima og energi ministeriets side, og kræve at ministeren omgående 
reagerer og ændrer loven så overgangsordningens intentioner i

Jeg mener en handlekraftig politiker bør tage problematikken op og stille et § 20 spørgsmål omkring problematikken til 
Martin Lidegaard. 

Loven og lovgivningsprocessen er yderst kritisabel, man kan ikk
tarif, hvor man på ingen måde på forhånd kan vide om man er købt eller solgt. Ministeren må tage affære med det 
samme, ellers mener jeg en anden kompetent person bør tage hans plads og få ændret lovgi
fungere på retfærdige og rimelige vilkår.

Er der spørgsmål til ovenstående og vedhæftede kan jeg kontaktes på mobil 50200500 eller 

--

Med venlig hilsen / Best regards. 
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Adm. Direktør / CEO 
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Vedvarende energi der betaler sig... 

erhverv; Jørn Dohrmann; Vivi Kier; Mike Legarth; 
Villum Christensen; Kim Christiansen; Rene Christensen; Jens Henrik Thulesen Dahl; Mikkel Dencker; Eyvind 

holt; Jacob Jensen; Henrik Høegh; Lars Dohn; 
Frank Aaen; Per Clausen; Jonas Dahl; Steen Gade; Lotte Rod; Lone Loklindt; Rasmus Helveg Petersen; 

Theil; Jesper Petersen; Karin Gaardsted; 
; Jan Rasmussen; Signe Draabe Bruunsgaard; Kathrine Mejer 

; Lars Løkke Rasmussen; Lars Barfoed; Kristian Jensen; Jakob 
min@kebmin.dk; Anders 

Solenergi Danmark; Britta Skaarup Andersen; 

Solcellelovning er nu gået for vidt og der kræves omgående politisk reaktion, ifm. tilmeldinger og aftaler under 

slutte anlæg på reelle vilkår, vi har de seneste uger makuleret købsaftaler på taganlæg 
for over 100 mio. kr, disse kunne ikke realiseres da lovgivningen ikke er på plads og levering og opsætning nu ikke vil 

kke få finansieret på "ren spekulation" som situationen på nuværende 
tidspunkt kræver det. Definitionen på fællesanlæg, som stadig ikke er udgivet, er nødvendig for overhovedet at kunne 

8 ugers høring inden den kan 

Jeg har bedt ministeren om at reagere (se vedhæftning) men jeg tvivler på en reaktion. Jeg vil derfor bede Klima og 
nden udgangen af året. Jeg håber ligeledes i politikere vil stille jer kritisk 

overfor håndteringen af loven fra ministerens og klima og energi ministeriets side, og kræve at ministeren omgående 
kke fuldstændig ødelægges af den forhalede process. 

Jeg mener en handlekraftig politiker bør tage problematikken op og stille et § 20 spørgsmål omkring problematikken til 

e lave en lov og kræve at der tilsluttes for at opnå en 
tarif, hvor man på ingen måde på forhånd kan vide om man er købt eller solgt. Ministeren må tage affære med det 

vning så dansk erhverv kan 

az@SolenergiDanmark.dk

Klima-, Energi- og Bygningsudvalget 2013-14
KEB Alm.del  Bilag 76
Offentligt


